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Nr. Vraag 

1 Is de doelstelling van de verhoging van de griffierechten, zoals 
voorgesteld in het wetsvoorstel tot wijziging van de Algemene wet 
bestuursrecht, de Wet griffierechten burgerlijke zaken en de Wet op 
het hoger onderwijs en wetenschappelijk onderzoek in verband met 
aanpassing van griffierechten (Kamerstuk 33 757), het beperken van 
de zaaksinstroom en dus een bezuiniging? Kan dit uitgebreid 
worden toegelicht? 

2 Kan in een tabel inzichtelijk worden gemaakt welke ontwikkeling de 
doorlooptijden bij het Openbaar Ministerie (OM) laten zien van 
2010 tot en met 2013? 

3 Waar ziet de schikking ter waarde van 30 miljoen euro op? 
4 Kan een nauwkeuriger definitie worden gegeven van het begrip 

«verdachtenratio»? Is dit hetzelfde als het begrip «pakkans», dat 
eerder werd gebruikt? Op welke wijze wordt rekening gehouden 
met het gegeven dat meerdere verdachten bij één delict betrokken 
zijn? Hoe zijn de gegevens nu nog te vergelijken met voorgaande 
jaren? 

5 Wat is de stand van zaken met betrekking tot de terugkoppeling 
over aangiften van andere Hight Impact Crimes (HIC) dan 
woninginbraken? 

6 Hoe ver zijn het OM en de rechtspraak gevorderd met het proces 
van digitalisering? 

7 Krijgt de burger terugkoppeling over het besluit van het OM tot het 
al dan niet vervolgen? 

8 Worden er bij aangifte van diefstal in een woning altijd forensische 
sporen genomen? Zo nee, wanneer wel? 

9 Welke regio’s en eenheden werken inmiddels met een opkopersre-
gister? Wat is de stand van zaken bij eenheden die hiermee 
werken? 

10 Wat is de bijdrage van Defensie geweest bij de aanpak van HIC en 
de aanpak van woninginbraken? Hoe vaak is Defensie ingezet? 

11 Wat wordt bedoeld met «handzame interventies gegenereerd op 
basis van actueel inzicht in modus operandi en daderrollen» ten 
aanzien van acquisitiefraudeurs? Waar heeft deze aanpak effectief 
toe geleid? 

12 Welke extra bevoegdheden worden aan het OM en de politie 
toegekend in de aanpak van online handelsfraude? Aan welke 
vormen van fraude wordt specifiek gedacht als wordt gesproken 
over de aanpak van online handelsfraude? 

13 Hoeveel mensen werken er nu fulltime aan de aanpak van 
cybercrime en welke kosten zijn ermee gemoeid? Wat is het 
resultaat van deze aanpak van cybercrime? 

14 Wanneer worden de uitkomsten verwacht van het onderzoek van 
het Wetenschappelijk Onderzoek- en Documentatiecentrum 
(WODC) naar een nieuwe zedentitel? 

15 Hoeveel opsporingsonderzoeken zijn er opgestart in 2013 in het 
gezamenlijk offensief tegen de outlawbikers? 

16 In welke periode(s) in 2013 heeft het gezamenlijk offensief tegen 
outlawbikers uitvoering gekregen? 

17 Heeft het aangescherpte coffeeshopbeleid al tot enig resultaat 
geleid? 

18 Wat is het concrete resultaat van de «versterkte aanpak»? 
19 Wat is de stand van zaken met betrekking tot het programma 

Kwaliteit en Innovatie Rechtspraak (KEI)? Wanneer zal de burger 
van dit programma iets merken? 

20 Kan een termijn worden geven waarop de geharmoniseerde 
regeling over nadeelcompensatie in werking zal treden? 
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Nr. Vraag 

21 Welke specifieke onderwerpen en/of zaken zullen met de algemene 
maatregel van bestuur ten aanzien van de governance van 
collectieve beheersorganisasties worden geregeld? 

22 Welke afspraak in het regeerakkoord heeft geleid tot het aanhouden 
van het wetsvoorstel tot wijziging van de Wet opneming buiten-
landse kinderen ter adoptie (Wobka)? 

23 Wat zijn de kosten geweest van de internationale politie-inzet en 
wat heeft het naar rato opgeleverd voor Nederland? 

24 Welke lasten zijn voor de politie weggenomen en welke slimme 
ICT-oplossingen verminderen de lastendruk? 

25 Hoe, door wie en op welke termijn wordt de realisatiewaarde van 
15% vermindering van de administratieve lasten gevalideerd? 

26 Wat zijn de gevolgen van het niet halen van de doelstellingen van 
vermindering van de administratieve lasten voor het realiseren van 
de beleidsmatige doelen van de nationale politie? 

27 Welk percentage vermindering van de administratieve lasten zou in 
2013 gehaald moeten worden om de achterstand van 2012 in te 
halen? 

28 Hoe wordt een eventuele achterstand in de vermindering van 
administratieve lasten in 2013 ingehaald en op welke termijn? 

29 Welk percentage werd in 2012 en in 2013 verwacht en welk 
percentage vermindering van de administratieve lasten is uiteinde-
lijk gerealiseerd? Wat is de verwachting voor 2014? 

30 Wat zijn de gevolgen van het onverwacht lage aantal vrijwillige 
ambtenaren voor de werkdruk van politieagenten? Kan dit ook in 
fte worden uitgedrukt voor wat betreft de vermindering van de 
administratieve lasten? 

31 Hoeveel robuuste basisteams komen er binnen de nationale politie 
en wat wordt de samenstelling hiervan? 

32 Hoeveel financieel rechercheurs werken er in 2013 en 2014 binnen 
de nationale politie? En hoeveel financieel rechercheurs zullen er 
werken binnen de robuuste basisteams? 

33 Hoeveel vertraging loopt het Aanvalsplan Informatievoorziening 
Politie op? 

34 Welke maatregelen zijn nodig om, als gevolg van de vertraging in 
de uitvoering van het Aanvalsprogramma Informatievoorziening 
Politie, binnen de budgettaire kaders te kunnen blijven? 

35 Wat zijn tot nu toe de gevolgen van de vertraagde uitvoering van 
het Aanvalsprogramma Informatievoorziening Politie voor het 
realiseren van de doelen van de nationale politie? Welke gevolgen 
worden voor de komende periode verwacht? 

36 Wat is de koppeling tussen de middeleninzet, de resultaten en de 
financiële prognose van het Aanvalsprogramma Informatievoorzie-
ning Politie tot nu toe? Kan een overzicht worden gegeven van de 
financiële bestedingen en prognoses in relatie tot de voortgang van 
de inhoudelijke resultaten sinds het begin van het programma? 

37 Welke doelen worden gesteld voor de inzet voor de versterking van 
de sturing in de vreemdelingenketen en de verbetering van de 
onderliggende samenwerking? Op welke termijn dienen deze te zijn 
gerealiseerd? 

38 Welke stappen zijn het afgelopen jaar op het gebied van automati-
sering in de vreemdelingenketen gezet en op welke termijn kan er 
volledig digitaal worden gewerkt in de vreemdelingenketen? 

39 Aan welke eisen dient te worden voldaan alvorens de garantie 
voortvloeiende uit het garantiefonds voor faillissementscuratoren 
met succes kan worden ingeroepen? In hoeveel zaken wordt een 
beroep gedaan op dit garantiefonds? 
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40 Wat is het beoogde ophelderingspercentage van woninginbraken 
voor het jaar 2013, gelet op het feit dat het beoogde ophelderings-
percentage voor woninginbraken voor het jaar 2012 12% bedroeg, 
maar is blijven steken op 8,3%? 

41 Kan een overzicht worden gegeven van het aantal HIC in 2010, 
2011, 2012 en 2013 per soort misdrijf? 

42 Kan een overzicht worden gegeven van de vooraf gezette doelstel-
lingen voor het aantal HIC en de verdachtenratio voor 2010, 2011, 
2012 en 2013 per soort misdrijf? 

43 Is het doel van maximaal 65.000 woninginbraken in 2017 nog 
geldig? Is dit haalbaar? 

44 Op welke manier wordt de effectiviteit van de maatregelen om 
woninginbraken te verminderen gemeten? 

45 Is de vermindering van het aantal woninginbraken in 2013 direct 
verklaarbaar door de inzet van politie of kunnen er ook andere 
redenen hiervoor zijn? Zo ja, welke? 

46 Wat was het aantal overvallen in 2006, 2007, 2008, 2009, 2010, 2011, 
2012 en 2013? 

47 Wat waren de streefwaarden voor het aantal overvallen in 2010, 
2011, 2012 en 2013? 

48 Wat was het ophelderingspercentage voor overvallen in 2010, 2011, 
2012 en 2013? 

49 Wat waren de streefwaarden voor de ophelderingspercentage voor 
overvallen in 2010, 2011, 2012 en 2013? 

50 Hoe moet «het verhogen van de verdachtenratio overvallen 
(pakkans) naar 44» worden begrepen als er een getal van 93 
gerealiseerd is en de streefwaarde 36 was? Betekent dit dat 93% 
van de overvallen is opgehelderd of geeft dit cijfer een vertekend 
beeld omdat er meerdere verdachten bij één overval zijn 
betrokken? 

51 Wat was de heterdaadratio van 2012 en van 2013? 
52 Wat was de doelstelling voor de heterdaadratio voor 2012 en 2013? 
53 Wanneer moet de doelstelling «Verhoging van de heterdaadratio 

met 25%» gehaald worden? Hoe wordt dit gerealiseerd en in 
hoeverre wordt de effectiviteit van de genomen maatregelen 
gemeten? 

54 Welke facetten van de dadergerichte aanpak van verdachten van 
HIC leiden tot een fors hogere pakkans? Biedt deze aanpak ook 
aanknopingspunten voor de opsporing van andere delicten? 

55 Welke maatregelen worden genomen als gevolg van de onver-
wachte stijging van de operationele sterkte ten opzichte van 2012? 

56 Wat zijn de financiële gevolgen van de onverwachte stijging van de 
operationele sterkte (51.598 fte) ten opzichte van 2012 en de extra 
fte ten opzichte van het streven voor 2013 (50.688 fte)? 

57 Hoeveel miljoen euro kost het huidige teveel aan fte? 
58 Hoe worden de kosten van de boventallige fte gedekt nu en in de 

komende jaren totdat de operationele sterkte op het beoogde 
niveau ligt? 

59 Met hoeveel miljoen euro zijn de financiële kaders voor de 
operationele sterkte overschreden? 

60 Welke maatregelen worden genomen om de voor eind 2015 
beoogde sterkte van 49.802 fte te halen? Kan dit voor 2014, 2015 en 
2016 worden gespecificeerd met daarbij de doelen in aantal fte? 

61 Wanneer zal de definitieve besluitvorming over de vrijgave van de 
resterende 100 miljoen euro voor de reorganisatie van de politie 
plaatsvinden? 

62 Wat is de invloed van het teveel aan fte op toekomstige negatieve 
exploitatieresultaten bij de nationale politie voor de komende vijf 
jaar? 
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63 Wat was het aantal aspiranten in 2012 en 2013? Hoeveel aspiranten 
werden toen verwacht? 

64 Hoeveel was de uitstroom in 2012 en 2013? Hoeveel uitstroom 
werd toen verwacht? 

65 Wat is de verwachte relatie van de forse uitbreiding van de 
capaciteit van het Team High Tech Crime tot de werklast van het 
team? Is de verwachting dat een toekomstige uitbreiding nodig zal 
zijn? 

66 Wat zijn de bezuinigingen in 2014 op het politieonderwijs ten 
opzichte van voorgaande jaren? 

67 Wat zou het kosten om de inkomensgrenzen, waarbij mensen in 
aanmerking komen voor gesubsidieerde rechtsbijstand, met 10% te 
verhogen? 

68 Wat zou het kosten om de eigen bijdragen die rechtzoekenden voor 
gesubsidieerde rechtsbijstand moeten betalen generiek te verlagen 
met 10%? 

69 Kan een overzicht aan deze Kamer worden gestuurd van de inhoud 
van alle maatregelen en daarbij behorende gevolgen die gemoeid 
zijn met de stelselvernieuwing gefinancierde rechtsbijstand, waarbij 
tevens per maatregel wordt aangegeven wat het te verwachten 
bezuinigingsbedrag is? 

70 Klopt de constatering van de Algemene Rekenkamer dat «bij het 
onderwerp rechtsbijstand werd vastgesteld dat dankzij de gesubsi-
dieerde rechtsbijstand in 2013 ongeveer 300.000 individuele 
personen met een laag inkomen en weinig vermogen toegang tot 
het recht hebben verkregen, maar dat de Staatssecretaris van 
Veiligheid en Justitie alleen niet weet of gesubsidieerde rechtsbij-
stand voor iedereen die het nodig heeft en er recht op heeft, 
toegankelijk is.» Zo ja, hoe moeten de woorden van de staatsecreta-
ris dan worden geduid? 

71 Kan inzichtelijk worden gemaakt – in absolute getallen en afgezet 
tegen het totaal aan beschikbare gesubsidieerde rechtsbijstand – in 
welke mate «niet-gebruikers» van gesubsidieerde rechtsbijstand die 
daarvoor wel in aanmerking kwamen en dat nodig hadden, daar in 
2013 geen gebruik van hebben gemaakt? 

72 Kan een overzicht worden gegeven van de stijging in de kosten 
voor gesubsidieerde rechtsbijstand tussen 2002 en 2012, inclusief 
inflatie, maar exclusief de kosten voor het Juridisch Loket en de 
tolken en vertalers? 

73 Hebben de hoger uitgevallen personeelskosten bij de Hoge Raad 
geleid tot een hogere uitstroom van (straf)zaken? Zo ja, hoeveel? Zo 
nee, waarvoor zijn die personeelskosten dan ingezet? 

74 Hoe kan worden verklaard dat bij de Hoge Raad significant meer 
strafzaken een inhoudelijke behandeling kregen? 

75 Hoe kan worden verklaard dat, ondanks een stijging ten opzichte 
van 2012, er sinds 2009 en 2010 minder naar mediation wordt 
verwezen door de rechter? 

76 Dient mediation als wijze van geschillenoplossing nadrukkelijker bij 
het Juridisch Loket onder de aandacht te worden gebracht gezien 
het stagnerend aantal verwijzingen door deze instantie? 

77 Welke trends hebben geleid tot een stijging van het aantal 
toevoegingen bij de rechtsbijstand? 

78 Hoe kan de toename van het aantal toevoegingen in reguliere straf- 
en civiele zaken worden verklaard? Als deze stijging trendmatig is, 
waarom is deze niet voorzien bij het opstellen van de begroting? 

79 Wat is de reden van de daling van het aantal toevoegingen in 
asielzaken met 24% ten opzichte van 2012? 
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80 Welke redenen liggen ten grondslag aan het feit dat het aantal 
afgegeven toevoegingen in asielzaken ondanks een hogere 
instroom veel lager ligt dan oorspronkelijk geraamd en daarmee 
ook de uitgaven veel lager liggen? 

81 Kan nader worden verklaard waarom «de onderuitputting van 5,4 
miljoen samenhangt met een herijking van de prognose van de 
instroom aan zaken die ten grondslag lag aan de oorspronkelijke 
begroting»? 

82 Aan welke dossiers is het budget besteed dat is gereserveerd voor 
opdrachten maar daaraan niet is uitgegeven? 

83 Wat zijn de baten geweest voor Nederland met betrekking tot het 
College voor de Rechten van de Mens? 

84 Waarom ontbreken de percentages van de standaardstrafzaken in 
het kader van ZSM bij het streven alsmede bij de realisatie ten 
aanzien van het jaar 2013? 

85 Wat is het definitieve percentage van het aantal strafzaken in 2012 
dat binnen één maand is afgedaan? 

86 Wat is de reden dat ook dit jaar weer meer taps zijn gezet? 
87 Kan nader gespecifieerd worden wat bedoeld wordt met «in de 

loop van 2014» ten aanzien van de implementatie van het portaal 
waarmee advocaten toegang krijgen tot strafdossiers? 

88 Waardoor valt de post «gerechtskosten» hoger uit dan begroot? 
89 Wat zijn de programma-uitgaven voor verkeershandhaving, los van 

de apparaatskosten? 
90 Kan er een uitsplitsing worden gegeven van de opbrengsten van de 

verschillende modaliteiten van de verkeersboetes, dat wil de 
opbrengsten per traject met trajectcontroles en hoeveel met andere 
verkeersboetes? Kan er een uitsplitsing worden gemaakt van de 
verwachte en gerealiseerde boetes per trajectcontroleplaats in 
2013? 

91 In hoeverre is het nog duidelijk welk bedrag van het «afpakken» toe 
te wijzen is aan pluk-ze en welk deel aan verbeurdverklaringen? Is 
het nog wel duidelijk in hoeverre het beleid succesvol is als niet 
duidelijk is welk bedrag geïnd is in het kader van pluk-ze en welk 
bedrag door verbeurdverklaringen? 

92 Klopt het dat de pluk-ze-inkomsten tegenvallen ten opzichte van de 
begroting? Waar is dat aan te wijten? 

93 Betekent het dat er te hard wordt bezuinigd op het OM, nu blijkt dat 
er meer geld is uitgegeven aan het OM dan begroot? Kan dit 
antwoord worden toegelicht? 

94 Kan worden toegelicht wat de post «Overig opsporing en vervol-
ging» inhoudt en wat de reden is voor het verschil in begroting en 
realisatie? 

95 Welke oorzaken liggen ten grondslag aan de verdubbeling van het 
bedrag onder «Onrechtmatige detentie»? Kan een overzicht worden 
gegeven van de bedragen die in de afgelopen vijf jaar jaarlijks 
onder deze noemer zijn uitgekeerd? 

96 Kan de verdubbeling van het aantal Mulder-afdoeningen worden 
uitgesplitst naar de hoeveelheid die het gevolg is van het wegwer-
ken van de voorraad Mulderberoepen en die het gevolg is van de 
intensivering van de trajectcontroles? Is er nu nog sprake van een 
voorraad Mulderberoepen of is deze volledig weggewerkt? 

97 Verwacht de regering ook dat bij de begroting van volgend jaar 
rekening moet worden gehouden met hogere uitgaven bij het OM 
als gevolg van het hogere aantal Wet Mulder-zaken? 

98 Hoeveel mensen worden op jaarbasis in vervangende hechtenis 
genomen wegens het niet betalen van een verkeersboete? Hoe lang 
hebben zij gemiddeld in de gevangenis gezeten? 
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99 Welke kosten zijn op jaarbasis en per persoon verbonden aan het 
detineren van mensen die hun boete niet hebben betaald? 

100 Wat kan worden geconcludeerd uit het feit dat het aantal meldingen 
van ongebruikelijke transacties hoger is dan verwacht, maar dat 
daar tegenover staat dat het aantal verdachte transacties lager is? 

101 Kan worden toegelicht waarom bijna twee keer zo veel geld als 
begroot is uitgegeven aan onrechtmatige detentie? Waarom is deze 
verdubbeling niet toegelicht in het jaarverslag, maar wordt slechts 
volstaan met een algemene opmerking over de inhoud van budget? 

102 Welke wetgeving heeft gezorgd voor hogere kosten voor vertalin-
gen van processtukken? Was dit te voorzien toen de wetgeving 
werd ingediend bij de Tweede Kamer? 

103 In welke zaak heeft het OM geschikt voor ruim 30 miljoen euro 
waardoor er een piek ontstond in het resultaat van het afpakken 
van criminele gelden? 

104 Kan worden toegelicht waarom de schikking van ruim 30 miljoen 
euro in één zaak, niet betekent dat de positieve meevaller op het 
resultaat van pluk-ze éénmalig is geweest en daarmee nog geen 
structurele verbetering is van het resultaat inzake afpakken van 
misdaadgeld? 

105 Wat is er de laatste jaren gedaan om de financiële expertise en 
capaciteit te vergroten bij het OM en de rechterlijke macht, zodat 
hogere aantallen eenvoudige en ingewikkelde pluk-ze-vorderingen 
tijdig en adequaat kunnen worden afgehandeld, mede in het licht 
van de toegenomen aandacht voor de bestrijding van witwassen? 

106 Welke kosten zijn verbonden aan het niet sluiten van de (Zeer) 
Beperkt Beveiligde Inrichtingen ((Z)BBI’s)? 

107 Wat zijn de kosten van leegstaande gevangenissen? Klopt het dat 
het Ministerie van Veiligheid & Justitie ondanks deze leegstand 
toch huur verschuldigd blijft aan de Rijksgebouwendienst? Zo ja, 
hoeveel is dit in totaal? Zo nee, wie is dan verantwoordelijkheid 
voor de kosten van de leegstand? 

108 Heeft het verschil tussen de begroting en realisatie bij de Dienst 
Justis te maken met de pilots van gratis Verklaringen Omtrent het 
Gedrag voor vrijwilligers? Zo nee, waar heeft dit verschil dan mee 
te maken? 

109 Hoeveel is er de afgelopen jaren bezuinigd op de reclassering en 
welke bezuinigingen zullen de komende jaren nog door de 
reclassering opgevangen moeten worden? 

110 Waarom is een deel van het bedrag van meer dan 13 miljoen euro, 
dat is uitgetrokken om het bedrijfsleven weerbaar te maken en ter 
ondersteuning van preventieve maatregelen voor het bedrijfsleven, 
weggehaald bij preventieve maatregelen voor het bedrijfsleven en 
waar is dit bedrag vervolgens ingezet en voor welk doel? 

111 Waarom is 69 miljoen euro nodig om bij het Centraal Justitieel 
Incassobureau uitgaven, verplichtingen en ontvangsten in lijn te 
brengen met de comptabele verantwoording van vergoeding van 
de ontvangsten van administratiekosten? 

112 Kan het causaal verband worden aangetoond tussen enerzijds de 
24-uursnazorgtrajecten bij Stichting DOOR, Vereniging Samenwer-
kingsverband, Exodus, Stichting Moria en Stichting Ontmoeting en 
anderzijds de bijdrage aan een veiliger samenleving en het 
terugdringen van recidive? 

113 Wanneer kunnen gemeenten de in het verleden toegezegde 
handreiking voor het gebruik van het tijdelijk huisverbod bij 
kindermishandeling verwachten? Kunnen de geleerde lessen vanuit 
de pilot «Tijdelijk huisverbod» in Rotterdam hier kort en krachtig in 
opgenomen worden? 
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114 Worden de in een recente reportage in Vrij Nederland door experts 
geuite zorgen onderschreven dat seksueel misbruik binnen 
jeugdzorginstellingen nog steeds een structureel probleem is? Zo 
nee, waarom niet? Zo ja, wat wordt er anderhalf jaar na het 
uitkomen van het rapport van de Commissie-Samsom aan gedaan? 
Hoe kan seksueel misbruik bestreden worden als hulpverleners het 
niet of in elk geval veel te weinig signaleren? 

115 Is er bijna één jaar na de invoering van de Wet verplichte meldcode 
huiselijk geweld en kindermishandeling per 1 juli 2013 daadwerke-
lijk een doorbraak gerealiseerd in het vragen van advies over en het 
melden van kindermishandeling? Hoe verhoudt dit zich tot de 
resultaten en de effectiviteit van de zogenaamde ouderprotocollen 
(een soort meldplicht) op spoedeisende hulpafdelingen van 
ziekenhuizen? 

116 Wat is de reden dat de prestatie-indicatoren voor jeugdbescher-
ming momenteel nog niet beschikbaar zijn? Hoe kan dan beoor-
deeld worden of de jeugdbescherming effectief en doelmatig 
uitgevoerd wordt? 

117 Wat is de reden dat bij de prestatie-indicatoren voor jeugdcrimina-
liteit de indicator «Het percentage jeugdigen waarvoor binnen drie 
weken na de instroom in een Justitiële Jeugdinrichting (JJI) het 
eerste perspectiefplan gereed is» zo achterblijft bij de raming voor 
2013? Hoe wordt verklaard dat zelfs als één onderdeel, namelijk het 
gesprek met ouders en jeugdige, later plaatsvindt deze indicator 
flink achterblijft ten opzichte van de raming voor 2013? 

118 Is het niet vreemd dat het gesprek met ouders en jeugdige sinds dit 
najaar ook na vaststelling van het perspectiefplan mag plaatsvin-
den? Wat is dan het nut van het gesprek met ouders en jeugdige 
anders dan informeren? Is het niet belangrijk om juist voor de 
vaststelling dit gesprek te voeren om specifieke inbreng van ouders 
en jeugdige serieus te kunnen meewegen in het perspectiefplan, 
bijvoorbeeld ten aanzien van extra mogelijkheden van het netwerk 
of juist het ontbreken daarvan? 

119 Op welke wijze zal de Raad voor de Kinderbescherming zijn 
werkwijze aanpassen na het aannemen van het amendement Van 
der Burg/Bergkamp (Kamerstuk 33 684, nr. 32) bij de Jeugdwet over 
het scheiden van feiten en constateringen in zijn adviesrapporten? 

120 Kan het verschil tussen de budgettaire ramingen in de ontwerpbe-
groting en de realisatie als gevolg van hogere benodigde capaciteit 
dan oorspronkelijk geraamd nader worden toegelicht? Waardoor is 
een stijging in het aantal voogdijzaken ontstaan? 

121 Welke acties zijn ondernomen nadat de Nationaal Rapporteur 
Mensenhandel en Seksueel Geweld tegen Kinderen een jaar 
geleden constateerde dat slachtoffers van loverboys nauwelijks 
gesignaleerd worden, anders behandeld worden dan meerderjarige 
en buitenlandse slachtoffers van mensenhandel en daarmee een 
minder geschikte ondersteuning krijgen in de jeugdzorg? 

122 Waardoor zijn financiële tegenvallers bij de voormalige Haltbureaus 
ontstaan en waarom zijn die niet eerder aan het licht gekomen? 

123 Kan worden toegelicht hoe het komt dat de realisatie van het aantal 
Haltafdoeningen (in aantal per jaar) substantieel minder is dan de 
raming voor 2013? Kan daarnaast worden aangeven hoe effectief 
Haltafdoeningen zijn? 

124 Wat is de reden dat de productiecijfers van de jeugdreclassering 
voor het jaar 2013 niet bekend zijn? Hoe kan dan beoordeeld 
worden of de jeugdreclassering effectief en doelmatig uitgevoerd 
wordt? 
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125 Hoeveel nieuwe criminele jeugdgroepen zijn er ontstaan sinds 
2010? 

126 Hoeveel hinderlijke en overlastgevende groepen zijn doorgegroeid 
naar een criminele jeugdgroep sinds 2010? 

127 Hoeveel criminele jeugdgroepen telt Nederland in 2013? 
128 Zijn er nog maar 17 criminele jeugdgroepen in Nederland? 
129 Op welke wijze worden de nieuwe criminele jeugdgroepen 

aangepakt? 
130 Op welke wijze wordt met gemeenten samengewerkt en wordt aan 

de gemeenten ondersteuning geboden vanuit het ministerie, OM 
en de politie om nieuwe hinderlijke en overlastgevende jeugdgroe-
pen aan te pakken? 

131 Welke definitie van jeugdgroepen wordt gehanteerd in het 
programma Jeugdcriminaliteit & Jeugdgroepen? 

132 Welke verklaringen kunnen worden gegeven voor het feit dat het 
aantal naturalisatieverzoeken behoorlijk lager ligt dan geraamd nu 
vreemdelingen die onder de oude Regeling Afwikkeling Nalaten-
schap Oude Vreemdelingenwet (RANOV-regeling) vielen een 
verleningsaanvraag verkiezen boven een naturalisatieverzoek? 

133 Wat zijn de oorzaken van het feit dat diplomatieke posten steeds 
meer visa-aanvragen zelfstandig afhandelen? 

134 Waarom worden visa-aanvragen die op diplomatieke posten 
afgehandeld worden niet meegenomen in de cijfers van de 
vreemdelingenketen? 

135 Wat is de verklaring voor het feit dat de groep vreemdelingen die 
onder de RANOV viel, meer verlenging van de verblijfsvergunning 
regulier heeft aangevraagd in plaats van naturalisatieverzoeken? 

136 Wat zijn de effecten van het feit dat het bewaringsbeleid voor 
gezinnen met kinderen is aangepast? 

137 Wat zijn de oorzaken van het feit dat het Programma Biometrie, het 
Programma Vernieuwing Grensmanagement, het Programma 
Keteninformatisering en het Programma Versterking vreemdelin-
genketen zijn vertraagd waardoor de verplichtingen veel lager 
uitvallen dan begroot? 

138 Op welke locaties wordt al gebruik gemaakt van bodyscanners? 
139 Op welke locaties wordt nog geen gebruikgemaakt van bodyscan-

ners? Wanneer gaat dat veranderen? 
140 Waarom gaat zoveel mogelijk gebruik worden gemaakt van 

bodyscanners en niet volledig? 
141 Geldt de mededeling over gezinnen met kinderen en inbewaring-

stelling ook voor grensdetentie? Zo nee, waarom niet? 
142 Onder welke concrete en algemene voorwaarden kunnen gemeen-

tes opvang bieden aan vreemdelingen? In hoeverre kunnen zij 
hiervoor op hulp en financiële bijstand rekenen van de landelijke 
overheid? 

143 Waarom is ervoor gekozen de doorlooptijden Asiel, Regulier en 
Naturalisatie te laten vieren ten behoeve van de afhandeling van de 
oude voorraad zaken? Wat heeft dit betekend voor de omvang van 
de oude voorraden en wat is de actuele omvang? Wat zijn de meest 
actuele doorlooptijdcijfers? 

144 Hoe groot is de voorraad waarover gesproken wordt? 
145 Waardoor is deze voorraad veroorzaakt? 
146 Wanneer zal naar verwachting deze voorraad weggewerkt zijn? 
147 Waarom is er niet van tevoren aangegeven dat er ingezet zou 

worden op het wegwerken van de voorraad? 
148 Wat voor nieuw systeem voor ketenmanagementinformatie is in 

2013 in productie gegaan en op welke manier is de Kamer daarover 
geïnformeerd? 
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149 Wanneer kan dit nieuwe systeem voor ketenmanagementinformatie 
in werking treden? 

150 Stuurt de Duitse grenspolitie (Bundespolizei) vreemdelingen, van 
wie men constateert dat zij vanuit Nederland Duitsland willen 
inreizen, terug naar Nederland, ook als deze vreemdelingen te 
kennen geven dat zij in Duitsland een asielverzoek willen indienen? 
Hanteert de Nederlandse grenspolitie c.q. de Koninklijke Mare-
chaussee dezelfde procedure? Hanteren de Belgische grensbewa-
kingsinstaties eenzelfde procedure? Welke wet- c.q. regelgeving ligt 
hieraan ten grondslag? 

151 In welke gevallen mag een aan de binnengrens tegengehouden 
vreemdeling de toegang tot Nederland worden geweigerd, ook al 
geeft hij te kennen asiel te willen aanvragen? In hoeverre wordt 
hierbij betrokken de overweging dat de vreemdeling afkomstig is 
uit een andere (veilige) (grens)lidstaat, dan wel een veilig derde 
land? 

152 Wordt het mobiel toezicht aan de binnengrenzen voor wat betreft 
het weg-, spoor- en waterverkeer op dezelfde wijze en onder 
dezelfde voorwaarden uitgevoerd door Nederland, Duitsland en 
België? 

153 In hoeverre is een Asielreserve met een omvang van 44,4 miljoen 
euro die per 2013 is toegevoegd, toereikend om fluctuaties 
voldoende te kunnen beheersen? Wat is de maximale omvang 
waarnaar wordt gestreefd? 

154 Kan een zo uitgebreid en uitsplitst mogelijk overzicht over 2013 
worden gegeven van de terugkeercijfers vanuit de verschillende 
opvangcentra, vrijheidsbeperkende locaties en bewaringslocaties? 
Kan tevens een onderscheid worden gemaakt naar bewaring op 
grond van artikel 6 en artikel 59 van de Vreemdelingenwet 2000? 

155 Hoeveel kinderen hebben in 2013 in vreemdelingendetentie 
verbleven? Wat was de duur van die detentie? Kan dit aantal 
worden afgezet tegen voorgaande jaren? 

156 Wat zijn de achtergronden van de verschillende vreemdelingen in 
detentie? Kan een uitsplitsing worden gemaakt naar bijvoorbeeld 
asielzoekers, reguliere vreemdelingen, kale illegalen, criminele 
vreemdelingen, gezinnen, alleenstaanden etc.? Hoeveel van de 
vreemdelingen die in 2013 in detentie hebben gezeten verbleven 
eerder in strafrechtelijke detentie? 

157 Hoe vaak zijn vreemdelingen in detentie in de isoleercel 
opgesloten? 

158 Hoe vaak zitten kwetsbare vreemdelingen, zoals zieke, oudere of 
alleenstaande vrouwelijke vreemdelingen in detentie? 

159 Kan worden aangegeven in hoeveel gevallen er wel risicoanalyses 
zijn gemaakt en in hoeveel gevallen niet, gelet op het feit dat de 
Algemene Rekenkamer stelt dat het Ministerie van Veiligheid en 
Justitie onvoldoende of geen invulling geeft aan haar «reviewbe-
leid», in de zin dat de verantwoording van een subsidie niet is 
voorzien van een accountantscontrole, dat de mogelijkheden 
sancties op te leggen niet altijd worden gemeld aan de subsidieont-
vanger en de Minister stelt dat het niet altijd aanwezig zijn van 
risicoanalyses in subsidiedossiers niet automatisch betekent dat 
deze niet hebben plaatsgehad? Zo nee, waarom niet? Kan worden 
gegarandeerd dat voortaan alle dossiers compleet zullen zijn? 

160 Wat zou het kosten om 100 extra financieel rechercheurs aan te 
stellen? Hoeveel zullen zij, naar verwachting, aan inkomsten 
opleveren? 
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161 Is het in het jaarverslag voor 2013 voor het eerst dat melding wordt 
gemaakt van fraudegevallen die in de organisatie van het Ministerie 
van Veiligheid en Justitie zijn geconstateerd? 

162 Om wat voor soort fraude gaat het in de zeven zaken die in 2013 in 
de organisatie van V&J zijn geconstateerd? 

163 Welke sancties zijn per fraudegeval opgelegd? 
164 Kan worden aangegeven hoe de reserves binnen de rechtspraak 

zich de komende jaren ontwikkelen? Zal er nog steeds een tekort 
optreden zoals in eerdere begrotingen en jaarverslagen is aangege-
ven? Kan dit uitgebreid worden toegelicht? 

165 Wat betekent het negatieve saldo van baten en lasten van 81,9 
miljoen euro in 2013 voor de begroting van de Dienst Justitiële 
Inrichtingen (DJI) in 2014 en voor de beoogde bezuiniging zoals 
neergelegd in het Masterplan DJI in het bijzonder? 

166 Welke redenen kunnen worden aangegeven waarom de bezettings-
graad capaciteit vreemdelingenbewaring voor 2013 met 38,4% 
lager uitpakt? Welke consequenties heeft dit voor 2014? 

167 Zijn de investeringen vanwege de doorontwikkeling en verdere 
invoering van INDiGO hoger dan begroot? Was dit niet te voorzien 
en wat is de verwachting voor 2014 ten aanzien van investeringen 
in INDiGO? 

168 Wat zijn de redenen dat de kostprijs Naturalisatie zo fors is 
gestegen in 2013? 

169 Wat is de reden van de vertraging en de verdere planning qua 
reductie, gelet op het feit dat er een groot verschil bestaat tussen 
het begrote en het gerealiseerde aantal fte? 

170 Waarom staan de inningspercentages en afdoeningspercentages 
onder druk en hoe wordt hier op geanticipeerd? 

171 Op welke wijze wordt in de begroting rekening gehouden met het 
voldoen van de openstaande vordering van 216,5 miljoen euro van 
de Raad voor Rechtsbijstand op het Ministerie van Veiligheid en 
Justitie? 

172 Waarom is het bedrag aan uitgaven voor de inhuur van externen 
met ruim 13 miljoen euro toegenomen ten opzichte van het 
(jaarverslag) 2012? 

173 Waarom is ten opzichte van 2012 het bedrag aan communicatiead-
visering ruim drieënhalf keer zo laag uitgevallen?
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